

<p style="text-align: center;">Minutes of Meeting The 33rd Annual General Meeting for AI-Eqbal Investments Co. Held on 15 January 2024</p> <p>Pursuant to the invitation addressed to the shareholder the legal and effective owner of the entire share capital of the Company (United Brands of Shisha Bidco Limited), the ordinary general assembly held its 33rd meeting at 1:00 p.m. on Monday 15 January 2024 via electronic means, in accordance with the provisions of the Companies Law, the Instructions for Applying Electronic Means for Procedures related to Companies for the Year 2021, and the Instructions on Supervising General Assembly Meeting for Public Shareholding Companies for the Year 2017.</p> <p>The meeting was chaired by the Chairman Mr. Tamir Saeed. The meeting was attended further by:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Representative of the Companies Controller Mr. Adel Hiari - Two Members of the Board of Directors. - The Company's auditors for the year 2022. <p>At the beginning of the meeting, the Chairman of the meeting, Mr. Tamir Saeed, welcomed the representative of the Companies Controller, and the attendees, by saying:</p>	<p style="text-align: center;">محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي رقم (33) لشركة الإقبال للاستثمار م.ع.م المنعقد بتاريخ 2024/1/15</p> <p>بناءً على الدعوة الموجهة للمساهم المالك الفعلي والقانوني لكامل رأسمال الشركة (شركة يوناييتد برانديز أوف شيشا بدكو ليميتد)، عقدت الهيئة العامة اجتماعها العادي رقم (33) في تمام الساعة الواحدة من ظهر يوم الاثنين الموافق 2024/1/15 من خلال الوسائل الإلكترونية، وذلك عملاً بأحكام قانون الشركات وتعليمات اعتماد الوسائل الإلكترونية للإجراءات المتعلقة بالشركات لسنة 2021 وتعليمات الإشراف على تنفيذ الإجراءات الخاصة بعقد اجتماع الهيئة العامة للشركات المساهمة العامة لسنة 2017.</p> <p>ترأس الاجتماع رئيس مجلس الإدارة السيد تامر سعيد. كما وحضر الاجتماع السادة كل من:</p> <ul style="list-style-type: none"> - مندوب عطوفة مراقب عام الشركات السيد عادل الحيايري. - عضوين من أعضاء مجلس الإدارة. - مدقق حسابات الشركة للعام 2022. <p>وفي بداية الاجتماع، رحب رئيس الجلسة السيد تامر سعيد بمندوب عطوفة مراقب عام الشركات وبالسادة الحضور، قائلاً:</p>
<p style="text-align: center;">Chairman's Speech</p>	<p style="text-align: center;">حديث رئيس الجلسة</p>
<p>I would like to welcome you to attend the 33rd Ordinary General Assembly Meeting for AI-Eqbal Investment Company.</p> <p>Now, I would like to give the representative of His Excellency the General Controller of the Companies the time to give his welcoming speech.</p>	<p>أرحب بكم في اجتماع الهيئة العامة العادي الثالث والثلاثون لشركة الإقبال للاستثمار.</p> <p>والآن أود أن اترك المجال لعطوفة مراقب عام الشركات لإلقاء كلمته الترحيبية.</p>

HE Companies General Controller's Speech	حديث عطوفة مراقب عام الشركات
<p>In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful. May peace and blessings be upon our prophet Mohammad, his family and all his companions.</p> <p>It is my honour to be here and attend this meeting with you and your colleagues, and wish you success in this meeting. In the name and by the blessing of God, you can start this meeting Mr. Chairman. Thank you</p>	<p>بسم الله الرحمن الرحيم، والصلاة والسلام على سيدنا محمد وآله وصحبه أجمعين.</p> <p>يشرفني أن أكون هنا وأن احضر هذا الاجتماع معكم ومع زملائكم ونتمنى لكم التوفيق في هذا الاجتماع. فباسم الله وعلى بركة الله، بإمكانك البدء في هذا الاجتماع، وشكراً</p>
Chairman's Speech	حديث رئيس الجلسة
<p>In accordance with the provisions of the Companies Law, the Instructions for Applying Electronic Means for Procedures related to Companies for the Year 2021, and the Instructions on Supervising General Assembly Meeting for Public Shareholding Companies for the Year 2017, this meeting is being held through electronic means.</p> <p>I would also like to inform you that the Company did not receive any questions or enquiries in relation to this meeting.</p>	<p>عملاً بأحكام قانون الشركات وتعليمات اعتماد الوسائل الالكترونية للإجراءات المتعلقة بالشركات لسنة 2021 وتعليمات الإشراف على تنفيذ الإجراءات الخاصة بعقد اجتماع الهيئة العامة للشركات المساهمة العامة لسنة 2017، يتم عقد اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة من خلال الوسائل الالكترونية.</p> <p>وأود اعلامكم بان الشركة لم تتلقى أي اسئلة أو استفسارات بخصوص هذا الاجتماع.</p>
<p>I announce that the meeting is attended by the Shareholder United Brands of Shisha Bidco Limited, the actual and legal owner of the entire share capital of the Company. Accordingly, I declare that the meeting is quorate.</p>	<p>وأعلن بأنه قد حضر هذا الاجتماع المساهم شركة يونايتد برانديز اوف شيشا بديكو ليمتد المالك الفعلي والقانوني لكامل رأسمال الشركة، وأعلن بالتالي قانونية هذا الاجتماع.</p>
<p>I appoint Lawyer Anwar Sukkari as a secretary of the meeting, and Mr. Hussein Faouri and Mr. Yacoup Rashed as supervisors and to count votes.</p> <p>We will proceed now in the agenda items.</p>	<p>اعين المحامي انور سكري كاتباً للجلسة، كما وأعين السيد حسين الفاعوري والسيد يعقوب راشد كمراقبين ولفرز الأصوات.</p> <p>وانتقل الى بنود جدول الاعمال.</p>
First Item / The decisions of the previous General Assembly Meeting	البند الاول/ قرارات اجتماع الهيئة العامة السابق
<p>"I ask the secretary of the meeting to read these decisions."</p>	<p>"اطلب من كاتب الجلسة قراءة هذه القرارات."</p>

<p>The decisions of the previous General Assembly Meeting were read out by the secretary as stated in the minutes of the meeting No. (32) held on 9 November 2023.</p>	<p>تم تلاوة قرارات اجتماع الهيئة العامة السابق من قبل كاتب الجلسة كما وردت في محضر الجلسة رقم (32) المنعقد بتاريخ 2023/11/9.</p>
<p>Second Item / Voting on the Report of the Board of Directors regarding the Company's Business for the year 2022 and the future plan of the company</p>	<p>البند الثاني/ التصويت على تقرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة لعام 2022 والخطة المستقبلية للشركة</p>
<p>"I ask the shareholder to vote on this decision".</p> <p>The Chairman announced that unanimous approval is given to this item.</p>	<p>"اطلب من السيد المساهم التصويت على هذا القرار".</p> <p>أعلن الرئيس بأنه قد تمت الموافقة على هذا البند بالإجماع.</p>
<p>Third Item / Voting on the auditor's report, and financial statements of the company for the year 2022</p>	<p>البند الثالث / التصويت على تقرير مدققي الحسابات وعلى الميزانية والحسابات الختامية الأخرى للشركة عن عام 2022</p>
<p>"I ask the shareholder to vote on this decision".</p> <p>The Chairman announced that unanimous approval is given to this item, and that the Shareholder has mandated the Board to invite for an extra-ordinary meeting to discuss the ways to deal with the losses appearing in the 2022 financials.</p>	<p>"اطلب من السيد المساهم التصويت على هذا القرار".</p> <p>أعلن الرئيس بأنه قد تمت الموافقة على هذا البند بالإجماع، كما وطلب المساهم من مجلس الإدارة الدعوة لاجتماع هيئة عامة غير عادي لأغراض مناقشة معالجة الخسائر المبينة في البيانات المالية للشركة عن العام 2022.</p>
<p>Fourth Item / Acquittal of the Members of the Board of Directors for the year ending on 31/12/2022 within the permitted parameters</p>	<p>البند الرابع / ابراء ذمة اعضاء مجلس الإدارة عن السنة المنتهية في 2022\12\31 بالحدود التي نص عليها القانون</p>
<p>"I ask the shareholders to vote on this decision".</p> <p>The Chairman announced that unanimous approval is given to this item.</p>	<p>"اطلب من السيد المساهم التصويت على هذا القرار".</p> <p>أعلن الرئيس بأنه قد تمت الموافقة على هذا البند بالإجماع.</p>
<p>Fifth Item / Election of the auditors of the company for the year 2023 and determine their fees or authorize the Board of Directors to determine their fees</p>	<p>البند الخامس / انتخاب مدققي حسابات الشركة للعام 2023 وتحديد اتعابهم او تفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم</p>
<p>The Chairman proposed to the General Assembly to elect Messrs. Kawasmi & Partners, Mr. Hatem Kawasmi / KPMG, license No. (656), and authorize the Board of Directors to determine his fees.</p>	<p>اقترح الرئيس على الهيئة العامة انتخاب السادة القواسمي وشركاؤه (KPMG)، السيد حاتم القواسمي، اجازة رقم ٦٥٦ وتفويض مجلس الادارة بتحديد اتعابه.</p>

"I ask the shareholder to vote on this decision".	"اطلب من السيد المساهم التصويت على هذا القرار".
The Chairman announced that unanimous approval is given to this item.	أعلن الرئيس بأنه قد تمت الموافقة على هذا البند بالإجماع.
Chairman Closing Statement	كلمة الرئيس الختامية
I would like to thank you all for attending the meeting, and wishing you all the success.	اشكر لكم حضوركم الاجتماع واتمنى لكم التوفيق والسداد.
Meeting Adjourned	رفع الجلسة
There being no further business, the Chairman declared the meeting duly adjourned at 13:15 pm.	ولما لم يكن هنالك اي موضوعات اخرى، فقد أعلن الرئيس اختتام الجلسة وقانونيتها وانتهاء الاجتماع في تمام الساعة الواحدة والرابع من بعد ظهر ذات اليوم.

أنور سكري
Anwar Sukkari
كاتب الجلسة
Session Secretary

السيد عادل الحياوي
Mr. Adel Hiari
مندوب مراقب عام الشركات
Companies Controller
Representative

تامر سعيد
Tamir Saeed
رئيس الجلسة
Chairman

نصادق على محضر الاجتماع وانعقاده بشكل قانوني وفقاً لمتطلبات المادة (6/د) من تعليمات اعتماد الوسائل الإلكترونية للإجراءات المتعلقة بالشركات

أنور سكري
Anwar Sukkari
كاتب الجلسة
Session Secretary

تامر سعيد
Tamir Saeed
رئيس الجلسة
Chairman

دائرة مراقبة الشركات
دفعت رسوم حضور اجتماع
عادي
بتاريخ 17-01-2024
بموجب وصل إلكتروني ٢٢٤٢٢٩٧

تم تصحيح نسخة (الرسالة) من
سيد تصحيحه لغيره
م. الزيد